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Zapytanie z dnia 22 stycznia 2025

Kluczbork, 22.01.2025 r.
Mateusz Dybka
Przewodniczący Klubu Radnych
„Stąd Jesteśmy"

Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące zapytanie:

Hada Miejska ^-,KltiSz 
Wpł. dn......... 4.
Nr ..„.....„ -^

1. Jakie wydatki gmina ponosiła w roku 2024 na podstawie zawartych umów ze środkami społecznego
komunikowania o szerokim zasięgu czyli prasa, radio, telewizja, Internet, film/spot promujący? Z
wyszczególnieniem kwot w jakim medium z podziałem na formę prawną tj. umowa, zlecenie, zamówienie. Proszę
również o zakres na jaki dana umowa lub zlecenie opiewała (ilość stów, kolumn, częstotliwość, czas trwania,
artykuł sponsorowany itp.). Dodatkowo w jakim procencie każda umowa/zlecenie została wykorzystana przez
gminę.
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Z poważaniem,
Mateusz Dybka
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